
Výroční zpráva o činnosti AS FI v roce 2019 

 
Akademický senát FI se v roce 2019 sešel celkem desetkrát.  

5. 2. se uskutečnilo zasedání senátu, kde byl schválen návrh výše poplatků spojených se 

studiem pro akademický rok 2019/2020. 

19. 3. bylo zasedání spojeno se shromážděním akademické obce. Uskutečnila se diskuse 

s jediným kandidátem na děkana FI pro funkční období 2019-2023 prof. Zlatuškou (volba 

byla vyhlášena 22. 1. s termínem doručení návrhů 25. 2.). 

29. 3. senát projednal a schválil rozpočet FI na rok 2019. Dále projednal návrh přeměny 

doktorského studijního programu FI MU a doporučil jeho předložení k akreditaci. 

5. 4. proběhlo první kolo volby kandidáta na děkana FI, jediný kandidát prof. Zlatuška nebyl 

zvolen a následně 8. 4. rezignoval na funkci děkana FI. 

12. 4. senát schválil návrh na jmenování prof. Zlatušky členem Vědecké rady FI (prof. 

Zlatuška členství ztratil svou rezignací na funkci děkana FI). Dále proběhlo druhé kolo volby 

kandidáta na děkana FI, jediný kandidát prof. Zlatuška nebyl zvolen a oznámil své odstoupení 

z volby, třetí kolo se tedy nekonalo.  

29. 5. bylo zasedání spojeno se shromážděním akademické obce. Uskutečnila se diskuse 

s jediným kandidátem na děkana FI pro funkční období 2019-2023 prof. Zlatuškou (volba 

byla vyhlášena 17. 4. s termínem doručení návrhů 17. 5.). Prof. Barnat (pověřený funkcí 

děkana FI) dále prezentoval a senát následně schválil výroční zprávu o činnosti fakulty za rok 

2018. Předseda senátu přednesl výroční zprávu o činnosti senátu za rok 2018.  

18. 6. proběhlo první kolo volby kandidáta na děkana FI, jediný kandidát prof. Zlatuška byl 

zvolen. Senát dále schválil návrh kandidáta na zástupce FI MU v RVŠ (kandidátem byl navržen 

prof. Zlatuška). Následně schválil senát kritéria pro přijetí ke studiu ve studijních programech 

uskutečňovaných na fakultě pro akademický rok 2020/2021 a doplnění pro rok 2019/2020 

týkající se navazujícího magisterského studia v angličtině od jara 2020.  

24. 10. projednal senát návrhy na jmenování proděkanů FI MU a vyjádřil podporu všem 

navrženým proděkanům. Dále senát projednal návrh na složení Vědecké rady FI a udělil 

souhlas s možným jmenováním navržených členů vědecké rady. Následovalo projednání 

návrhu na úpravu Statutu FI MU týkající se účelových zařízení, jednání o tomto návrhu bylo 

odročeno. 

8. 11. projednal senát upravený návrh na úpravu Statutu FI MU týkající se účelových zařízení, 

návrh nebyl přijat. 



11. 12. projednal senát další verzi návrhu na úpravu Statutu FI MU týkající se účelových 

zařízení, návrh byl přijat. 

 

Podrobné informace z jednání Akademického senátu FI jsou k dispozici v Dokumentovém 

serveru Informačního systému MU (https://is.muni.cz/auth/do/fi/as/).  

 

13. 5. 2020 

prof. RNDr. Michal Kozubek, Ph.D. 

Předseda AS FI 
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